



HARBOUR
PLAZA

NORTH POINT · HONG KONG

北角海逸酒店

婚宴套餐優惠 Wedding Package Privileges

於2025年6月30日或之前確認預訂婚宴套餐，即可享以下優惠
Enjoy below privileges upon booking confirmed on or before June 30, 2025

預訂中式請宴3席 / 婚宴自助餐36位或以上 Booking of Chinese Wedding Banquet (3 tables) / Wedding Buffet for 36 guests or above	預訂中式請宴4席 / 婚宴自助餐48位或以上 Booking of Chinese Wedding Banquet (4 tables) / Wedding Buffet for 48 guests or above
席間無限量供應汽水、橙汁及精選啤酒 Unlimited serving of soft drink, chilled orange juice and local beer 每席兩瓶酒免收開瓶費 Free corkage for 2 bottles per table	席間無限量供應汽水、橙汁、精選啤酒、紅 / 白餐酒 Unlimited serving of soft drink, chilled orange juice, local beer and house red / white wine 每席兩瓶酒免收開瓶費 Free corkage for 2 bottles per table

婚宴套餐優惠有效期由2025年1月1日至12月31日
Validity: January 1 - December 31, 2025

每席豁免1瓶紅 / 白酒、香檳、烈酒開瓶費 (每瓶額外收取淨價港幣\$150)
Free corkage for self brought-in wine, champagne, spirits or hard liquor (1 bottle per table).
Supplement at \$150 net per extra bottle

以高達7折優惠預訂客房 (最多10間客房)
Enjoy up to 30% off on guest room accommodation (up to 10 guest rooms)

免費提供椅套、LCD投影機及屏幕、場地音響設備
Complimentary use of seat covers, LCD projector with screen and venue PA system

免費代客泊車位 (視乎出席人數及酒店供應情況而定)
Complimentary car parking space (subject to no. of guests and hotel availability)

條款及細則 Terms and Conditions

所有價目另收10%服務費
All prices are subject to 10% service charge

如有任何爭議，北角海逸酒店將保留最終決定權
In case of any disputes, the decision of Harbour Plaza North Point shall be final



HARBOUR
PLAZA

NORTH POINT · HONG KONG

北角海逸酒店

婚宴套餐優惠 Wedding Package Privileges

婚宴套餐優惠有效期由2025年1月1日至12月31日
Validity: January 1 - December 31, 2025

預訂中式囍宴5席 / 婚宴自助餐60位或以上，額外享有以下套餐優惠
Enjoy extra privileges upon booking Chinese Wedding Banquet (5 tables) /
Wedding Buffet for 60 guests or above

3磅鮮果忌廉蛋糕

3 pounds fresh fruit cream wedding cake

祝酒氣泡酒1瓶

A bottle of sparkling wine for toasting ceremony

迎賓雜果賓治

Pre-meal fruit punch

迎賓桌絲花擺設

Splendid silk floral centerpiece for reception table

5層結婚蛋糕供切餅儀式及拍照使用

Decorated 5 tier mock wedding cake for cake-cutting ceremony and photo shooting

婚宴背景板連新人英文名字佈置

Setting of Bride & Groom's English names on in-house backdrop

精美請柬 (每席8套，不包括內文印刷)

Invitation cards (8 sets per table, printing excluded)

麻雀耍樂及中式香茗

Mahjong entertainment with Chinese tea

免費使用婚宴場內影音設備

Use of AV equipment

免費代客泊車位 (視乎出席人數及酒店供應情況而定)

Complimentary car parking space (subject to no. of guests and hotel availability)

條款及細則 Terms and Conditions

所有價目另收10%服務費

All prices are subject to 10% service charge

如有任何爭議，北角海逸酒店將保留最終決定權

In case of any disputes, the decision of Harbour Plaza North Point shall be final